
Bestyrelsesmøde - Holbæk Bådelaug 
Tirsdag den 1. november 2022 kl. 19.00

Referat:
Dagsorden:

1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat.

2) Økonomi v. Torben.
Status på økonomien og medlemstallet.
Saldo d.d. kr. 387.980,25 – Medlemstal: 203

3) Nyt fra formanden og udvalgene
Formanden: 
Hvad sker der på havnen? Aftaler og planer
Der skal etableres mere lys omkring filmtorv og gangsti. Derfor er buskene ned mod 
mastekranen fjernet. Det forlyder at der bliver genplantet, når gravearbejdet er 
færdigt.

Per har talt med Christina, som lover at der sker noget vedr. Vores aftale efter 1. 
november.
Per skal kontakte Ole Hansen. Vi får nok forlænget vores aftale i et par år i første 
omgang. Vi har mistet et stykke til pumpestation mv. Vi vil derfor gerne kunne 
parkere nogle trailere på det nye område. Vi kan fjerne dem med kort varsel, hvis der 
skal ske noget.
Der er stadig usikkerhed om landpladsen i sommerperioden, om, hvorvidt vi skal 
rydde pladsen om sommeren.

Landplads og havneudvalg: 
Opgaver til medlemmer, der mangler arbejdspligt – hvad har vi?
God arbejdslørdag – fin stemning. Mange opgaver blev klaret.
7 medlemmer mangler at opfylde deres arbejdspligt.

Vi har pt. Ikke nogen regel vedr. både der står på land i flere år. Vi skal have lavet 
en vedtægtsændring, så vi få en frist. Ligeledes skal vi have en pasus om, at vi i 
bestyrelsen skal have mulighed for vurdere om en båd anses for ikke at være 
sødygtig og derfor ikke må ligge i havnen.

Klubhus:  
Leje af klubhus sættes lidt op. Den er ikke reguleret i mange år.
Pr. 1. januar 2023 vil prisen være kr. 1700,- for fest. kr. 600,- for en reception. 
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Kurser:
Har vi kurser i vinteren? El-kursus ???
Maagen: 
Næste nummer. Deadline 23/12

Evt. 
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